
Міськрада відзасідала
ли №2. Нагадуємо, що договір з під
рядником ще минулого року був 
підписаний Департаментом регіо
нального розвитку Київської ОДА, 
проте темпи виконання робіт бажа
ють бути значно кращими.

На засіданні міської ради пред
ставлено нового начальника 
Славутицького відділення поліції -  
підполковника поліції Владислава 
Ціося.

Депутати розглянули питання 
про роботу пологового будинку. 
Свої думки з приводу акушерсько- 
гінекологічного відділення вислови
ли міський голова Юрій Фомічев, 
секретар міської ради Володимир 
Борисов, депутати Сергій Чесноков, 
Юрій Репех, Наталія Шуригіна, 
Олена Радченко, Тетяна Грушецька, 
медичні працівники. У результаті 
ухвалено компромісне рішення про 
збереження та функціонування аку
шерсько-гінекологічного відділення 
КНП «Славутицька міська лікарня».

Звіти комунальних підприємств 
були розглянуті та одноголосно за
тверджені.

* *  *

Славутич -  у складі 
Вишгородського району

Народний депутат України Ольга 
Василевська-Смаглюк (округ №96) 
на своїй сторінці fасеbоок повідо
мила, що на засіданні комітету 

..Верховної Ради України ухвалено 
рішення про створення 
Вишгородського району, до складу 
якого ввійдуть місто Славутич, 
Поліський та Іванківський райони.

Друге пленарне засідання Славутицької міської ради 
відбулося 9 липня у Кіноконцертному комплексі.

На початку міський голова Юрій Фомічев повідомив, що 
на засіданні Комітету з питань організації державної влади, 
місцевого самоврядування, регіонального розвитку, 
містобудування Верховної Ради України 17 голосами члени 
комітету підтримали рішення залишити місто Славутич у 
складі Київської області.

Змістовна презентація началь
ника відділу стратегічного плану
вання ДСП «ЧАЕС» Дмитра 
Стельмаха про стратегічний план 
розвитку ЧАЕС -  Славутича (широкі 
можливості самого підприємства, 
створення наукового хабу, будівни
цтво модульних станцій) одностай
но підтримана депутатами як кон
цепція, що відкриває широкий гори
зонт розвитку міста, Чорнобильської 
АЕС, зони відчуження.

А про роботу Славутицької про
куратури за п’ять місяців звітував 
прокурор Олександр Чемерис. До 
Єдиного реєстру досудових розслі
дувань внесено 154 кримінальних 
правопорушення. Особливу увагу 
правоохоронні органи приділяють 
боротьбі з обігом наркотиків, платі 
за оренду землі, виконанню заклю- 
чених договорів. Дякуючи втручан
ню прокуратури, прискорилася ро
бота у внутрішніх приміщеннях шко-


